

Fagutvalget

Institutt for statsvitenskap
Det samfunnsvitenskapelige fakultet

Møterefertat

Til: Fagutvalget ved Institutt for statsvitenskap
Dato: Torsdag 10. mars 2022
Tid: 08:15-10:00
Sted: Rom 214, E. S. hus, Moltke Moes vei 31, Universitet i Oslo
Ordstyrer: Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Referent: Isak Rasmus Gilberg Nyjordet

Tilstede: Anton Kristian Bugge
Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Åsa Nygaard Wik
Fredrik Rinde Thorstensen
Beate Solstrand Baklund
Lily Morken
Isak Rasmus Gilberg Nyjordet

Fravær: Nora Sulejmani

V22/030 Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat

Godkjenning av innkalling, dagsorden og referat er enstemmig vedtatt.

V22/031 Orientering fra verv

Utvalgsleder v/ Elena

- Intet å orientere

DMS v/ Beate

- Intet å orientere

Sekretariat v/ Isak

- Intet å orientere

Økonomi v/ Åsa

- Har begynt å undersøke prosessen for å søke midler, sendt inn budsjett. Jobber også sammen med Zoon Politikon for å søke midler. Venter på bankkort.

Kommunikasjon v/ Lily

- Intet å orientere



Arrangementer v/ Nora

- Ikke til stede

Samfunnsvitenskapelig Studentutvalg (SVSU) v/ Isak

- SVSU har møte neste uke, bare å si fra om dere har saker som skal tas opp.

Instituttstyret v/ Elena

- Intet å orientere

Programrådet v/ Anton og Fredrik

- **Fredrik:** var på møte forrige uke, og det var konstruktivt. Gikk gjennom sakene som har vært tatt opp i FU og ble lyttet til. Det ble åpnet litt for opptak og de andre i programrådet viste forståelse for studentenes syn. Det ble også tatt opp mer nyanserte argumenter knyttet til sensitiv informasjon om studenter og at dette kan gjøre opptak problematisk.
- **Anton:** tapte litt argumentasjonen om opptak av forelesninger, men fikk fram FU sine syn og ble lyttet til. Med tanke på metode er dette i grunnen bare en misforståelse grunnet litt dårlig kommunikasjon fra en foreleser i STV3090 (bacheloremnet), som sa at metode hadde blitt kuttet. Det legges ut en kunngjøring for STV3090 for å oppklare saken.

V22/032 Diskusjon om Aktualitetssymposiet

Elena redegjør:

- Hvordan ligger det an med tanke på Aktualitetssymposiet?
 - **Fredrik:** har snakket med Signy, som er positiv til å delta. Hun ønsker en mer konkret plan.
 - **Beate:** skal ha møte med DMS senere i dag og diskutere sosiale arrangementer på kveldstid.
 - **Åsa:** hadde vært fint å konkretisere litt mer, diskutere og jobbe sammen om det.
 - **Fredrik:** hadde vært fint med et eget møte om Aktualitetssymposiet.
 - **Elena:** kan legge ut Doodle, for å finne en dag i neste uke der vi møtes og jobber sammen.
 - **Isak:** venter på svar fra foreleser i STV2220 om å delta på arrangement om boligmarkedet.

V22/033 Diskusjon om innkjøp av kontorutstyr

Åsa redegjør:

- Skal kjøpe diverse kontorutstyr. Noe dere tenker vi burde kjøpe?
 - **Beate:** whiteboard-tusj
 - **Elena:** penner, postit-lapper og saks. Hyllesystem?
 - **Beate:** timer-kontakt til kaffetrakter?
 - **Åsa:** ordner det når bankkortet kommer.



V22/034 Eventuelt

- Ingen eventuelle saker.

Møtet er hevet 08:48

Med vennlig hilsen,

Elena Cecilia Guzmàn Hjertø
Utvalgsleder
Fagutvalget for ISV

Isak Rasmus Gilberg Nyjordet
Utvalgssekretær
Fagutvalget for ISV

